
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 27 oktober 2020 -
Rondvraag 

Aanwezigen
Raadsleden/burgerleden: De heren K. Molenkamp (DSW), J.P. Slootweg (VVD), J. Puper (PvdA), H.A. Jansen 
(PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. 
Kiers (DSW), J.W. Mones – Kassies (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB) en C.N.G. Starke (VVD)
Collegeleden: de wethouders K.H. Smidt, J.Y.A. De Haas en H. Doeven
Medewerkers ambtelijke organisatie: Geen
Externen: Geen

Afwezigen (m.k.)
Geen

Voorzitter: Mevrouw R. Masselink
Griffier: De heer J. Tuin

1. Rondvraag
Onderwerp: Woningbouw Vledderveen – dhr. Slootweg (VVD)
Conclusie voorzitter:
- De rondvraag is in voldoende mate behandeld.
Toezeggingen:
Geen
Aantekeningen:
- De heer Beets geeft aan een aanvullende vraag te willen stellen. 
- Wethouder Smidt geeft richting de heer Slootweg aan op de hoogte te zijn van de zienswijze (die gericht is 
aan de provincie). Hij meldt ook dat het een reële verwachting is dat het bouwproject hierdoor vertraging 
oploopt. Verder schetst hij in relatie tot dit project extra onzekerheden als gevolg van de 
stikstofproblematiek. Zo is het de vraag of de provincie het extern salderen open zal stellen, zodat agrarische 
stikstof ingezet kan worden voor bouwactiviteiten. Ook staat er een wetsvoorstel op stapel om voor 
bouwactiviteiten vrijstelling te verlenen. Hier is echter nog (landelijke) politieke discussie over.  
- De heer Beets vraagt vervolgens of het bij bouwprojecten niet beter is om vooraf te kijken of alle regels 
(bijvoorbeeld voortvloeiend uit de Wet Natuurbescherming) goed toegepast zijn. Ook vraagt hij of de 
wethouder met de indieners het gesprek wil aangaan. 
- Wethouder Smidt geeft aan dat er al een gesprek gepland staat met de indieners. Hij benadrukt opnieuw 
dat de bal bij de provincie ligt en de gemeente hierin geen bevoegdheden kent. 

Onderwerp: Modder op wegen – dhr. Jansen (PvdA)
Conclusie voorzitter:
- De rondvraag is in voldoende mate behandeld.
Toezeggingen:
- Wethouder Doeven zegt toe om het probleem van modder op wegen (door middel van de Modder 
Wegwijzer) opnieuw onder de aandacht te brengen bij de agrarische sector.
- Wethouder Doeven zegt toe het punt van de snelheidsovertredingen door te geleiden naar burgemeester 
Jager om te kijken welke maatregelen hiertegen getroffen kunnen worden. 



Aantekeningen:
- Wethouder Doeven geeft aan dat hij vanuit de organisatie uiteenlopende reacties heeft ontvangen over 
het onderwerp. Hij benadrukt dat er zeker gevallen zijn van modder op wegen. Tegelijkertijd heeft hij te 
horen gekregen dat er niet meer, maar vermoedelijk zelfs minder hinder is dan in voorgaande jaren. Ook 
geeft hij aan dat de agrarische sector zelf verantwoordelijk is voor wat er op de wegen wordt achtergelaten. 
Verder geeft hij aan dat de zogeheten ‘Modder Wegwijzer’ al is uitgegeven. Tot slot geeft hij aan dat de 
snelheidsovertredingen in de dorpen niet-seizoensgebonden zijn. 

2. Schriftelijke beantwoording rondvragen
Schriftelijke beantwoording rondvraag PW over opheffing geheimhouding plaatsingsplan zendmasten
Conclusie voorzitter:
- De schriftelijke beantwoording van deze rondvraag is in voldoende mate behandeld.
Toezeggingen:
- Wethouder Smidt zegt toe te reageren op het WOB-verzoek van de indiener en deze te informeren over de 
te volgen procedure.
Aantekeningen:
- De heer Beets vraagt wanneer het college van plan is om de indiener een reactie te sturen op het WOB-
verzoek en deze geïnformeerd wordt over de te volgen procedure. 

Schriftelijke beantwoording rondvraag PW over voortbestaan Scala
Conclusie voorzitter:
- De schriftelijke beantwoording van deze rondvraag is in voldoende mate behandeld.
Toezeggingen:
Geen
Aantekeningen:

- De heer de la Mar vraagt aan wethouder Doeven of het college ook nog in overleg zal treden met 
Hoogeveen. De gemeente Hoogeveen dreigt namelijk de subsidie aan Scala voor het 
cultuuronderwijs volledig stop te zetten, hetgeen voor de fractie van Progressief Westerveld 
aanleiding was om deze rondvraag in te dienen.

- De heer Doeven geeft aan dat hij vrijdag 30 oktober een bestuurlijk overleg heeft met de 
portefeuillehouders van Meppel, Steenwijkerland en De Wolden. Dit overleg zal zonder de 
portefeuillehouder van Hoogeveen plaatsvinden om te voorkomen dat de gemeenten tegen elkaar 
uitgespeeld kunnen worden. Tijdens het overleg zal gesproken worden over de inzet voor het 
gesprek, waar ook de portefeuillehouder van Hoogeveen dan wél aan deel zal nemen. 

Schriftelijke beantwoording rondvraag PvdA over Dementie Vriendelijke Drenthe
Conclusie voorzitter:
- De schriftelijke beantwoording van deze rondvraag is in voldoende mate behandeld. 
Toezeggingen:
Geen
Aantekeningen:
- De fractie van de PvdA geeft aan tevreden te zijn met de antwoorden en verder geen gebruik te willen 
maken van spreektijd. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 november 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


